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Bakgrunden var att beslut skulle fattas gällande de fyra olika gemensamma 

samverkansprojekten, och hur arbetet nu skulle fortskrida. Det handlade med andra ord 

om: 

1. Familjerätt 

2. LSS 

3. Familjehemsrekrytering 

4. Boenden 

  

Gällande första punkten, samverkan kring familjerätt, beslutades att arbetet nu skulle 

fortsätta i mindre grupper. De närliggande kommuner som går ihop i mindre 

grupperingar fortsätter arbetet i respektive kluster. 

  

Gällande andra punkten, samverkan kring LSS, diskuterades först om den fortsatta 

utredningen skulle ske samordnat centralt genom Gagnefs försorg eller i mindre 

grupperingar. Beslut fattades att även här att fortsättningen sker vidare i respektive 

kluster. 

  

Gällande tredje punkten, samverkan kring familjehemsrekrytering, beslutades att Falun 

blir värdkommun för fortsatt utredning. Säter uttryckte viss tveksamhet kring att vara 

med på en ev. fortsättning men övriga närvarande kommuner ville gå vidare med på en 

fördjupad utredning. För att få en tydlighet i fortsättningen kommer Maria ge Ylva i 

uppdrag att skicka ut underlag så att resp. kommun kan svara med en likalydande 

avsiktsförklaring om nästa steg. 
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Gällande den fjärde och sista punkten, samverkan kring olika boendeformer (som 

exempelvis HVB-hem), beslutades att Borlänge blir värdkommun för fortsättningen. 

Tomas utvecklade att det handlar om två delfrågor och det vore därutöver önskvärt med 

ytterligare ett tilläggsuppdrag, i den närmaste fortsättningen. Dels är det fråga om ett 

specifikt ungdomsboende/behandlingshem, dels är det fråga om att titta vidare på fler 

boenden och hur en sådan gemensam (lite större) verksamhet skulle kunna styras och 

ledas. Tilläggsuppdraget gäller samordning av köp av platser på de kommunala 

boenden som redan finns i länet idag. Ett enigt möte tyckte tilläggsuppdraget var en bra 

idé och beslutade att det ska ingå i den vidare utredningen. Borlänge ville på samma 

sätt som i föregående punkt få in avsiktsförklaringar från resp. kommun, Tomas tar den 

bollen. 

  

Utöver beslutspunkterna konstaterades det även att det finns ett behov av att i lugn och 

ro få tid till mer strategiska framtidsfrågor. En sorts planeringsdag om man så vill, enligt 

tidigare (pre-covid) modell, för att exempelvis hitta än fler områden att samverka kring. 

Förslag på datum kommer, inspel på ämnen till en sådan dag skickas med fördel till 

styrgruppen. 

 

Vid pennan Jesper Karlsson 


